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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan lehet egy olyan engedélyt két nap alatt kiadni, 
amivel újabb partmenti területeket zárhatnak el és még a helyi építési szabályokkal is 
ellentétes?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Sajnálatos  módon  újra  azt  láthatjuk,  hogy  Magyarországon  újabb  partmenti  területek  vannak
veszélyben.  Megépülhet az a 175 hajós kikötő a balatonföldvári strand területén, aminek az építési
engedélyét  szeptemberben  egyszer  már  hatályon  kívül  helyezte  a  bíróság,  ugyanis  a  Veszprém
Megyei Kormányhivatal néhány napja újra kiadta az erre vonatkozó engedélyt. Mindössze két nap
alatt  már  végig  is  futtatták  a  saját  rendszerükön  az  engedélyeztetést,  ezután  egy  26  oldalas
határozatban  indokolják,  hogy  miért  lehet  oda  kikötőt  építeni.  A bíróság  azon  megállapítására,
amire a megsemmisítés alapult - hogy ez ellentétes a helyi építési szabályzattal, amit ráadásul az
önkormányzat  önmaga fogadott  el  2006-ban – figyelembe sem vették.  Ha a  kikötő megépül,  2
hektárnyi vízterületet vesznek el az ott élőktől, nyaralóktól.

 

A Mosolygó Balatonföldvár Egyesület már jelezte tiltakozását a beruházás ellen, most a nevükben
közbenjárva az alábbi kérdésekkel fordulok Önökhöz:

-Hogyan lehet egy olyan engedélyt két nap alatt kiadni, amivel újabb partmenti területeket 
zárhatnak el és még a helyi építési szabályokkal is ellentétes?

-Ezen engedély kiadása szabályos és törvényes volt?

-Történt-e érdemi társadalmi egyeztetés az engedély kiadása előtt?

-Amennyiben történt, mi lett az egyeztetés eredménye és a Kormányhivatal figyelembe vette-e a 



 
javaslatokat, észrevételeket?

 

 

Megtisztelő válaszát köszönöm!

Budapest, 2022. november 17.

 

                         Dr. Oláh Lajos
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